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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 29 DE SETEMBRE DE 2021

En el Palau de Cervelló de València, de forma telemàtica i presencial, a les 19.00 hores del
dia 29 de setembre de 2021. Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi, es va reunir en sessió
ordinària el Consell de Districte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb l'assistència dels
components del mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i Timoneda, Sr. Joan
Gregori Belenguer; pel Grup Socialista, Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán Rosa Dominguez i Sra.
Consuelo Ramón Genovés; pel Grup Vox, Sr. Salvador Molina Gimenez; pel Grup Popular,
Sr.Pablo Carreres Gargallo , Sr. Iván Escrivá Roig , i pel Grup Ciutadans, Sr. Mike Sansaloni
Gascó,actuant com a Secretària Sra. Belén Colvée Millet.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
APROVACIÓ DE L´ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 15 DE JUNY DE 2021.

 

El President pren la paraula:

"Bona vesprada anem a començar gracies per estar aci, també es que están a casa, que son
principalmente els vocals.

Mol be si vos pareix donem començament a la Junta, comencem per les propostes
reatlizades pels grups de treball, i amb l´aprovació del Acta de la sessió anterior i pel ordre del
dia que tenim.

Parlant amb els altres vocals, hem aplegat a un accord per fer una mena de declaració de
suport a la fallera major de la falla Portal de Vallldigna, que ha rebut atacs e insults xenòfobs, pel
seu oritge, d´una manera unànim traslladem el nostre rebuix a qui a fet ixes afirmaciones, reiterar
el nostre suport a esta falla que es mol diversa i tolerant, com esta ciutat, i que a de seguir
sent-ho. Li traslladem el nostre suport a la fallera i la falla, igual que han fet les totes les falles,
per a que siga una festa diversa i tolerant, vos ho traslladem per l´aprovació per unanimitat d´esta
declaración de suport.

Benvinguda a una nova vocal.

Presentació de Consuelo Ramón (Xelo Ramón), espere ajudar en el que puga a aquest
districte."

Per la Presidencia agraïment a la vocal que dexia la Junta: "Rosa gràcies per la faena feta
en el sis anys com vocal agraïr el treball"

a continuació s'aprova l´Acta de la sessió anterior  per unanimitat.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PROPOSTES DELS GRUPS DE TREBALL.

CULTURA :

Pren la paraula Joan Gregori.

"Per als que no en coneguen soc vocal coordinador del grup de cultura. Ahir tenirem una
sessiö del grup, vos faig un resum del acta, tractarem dos assunts:

a)      Repàs del estat d´ execució dels assumptes aprobats el darrer consell del mes de juny.

b)      El.levar al consell les entitats, persones, col.lectius, premiats el any 2021, son uns
premis que es donen tots el anys producte del treball del grup, fruit del consens. Proposem les
segënts propostes per a la seua aprovació:
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- La Botiga de vinils Oldie´s, per la seua contribució a la música valenciana, per la seua
presencia al nostre districte.

- La Festa de Sant Bult, no cal parlar-ne.

- El Taller d´Artesans Ceramistes La Colla de Montlleó, per desemvolupar el treball 
artesanal del districte.

- Associació Cultural Centenar de la Ploma.

- Institut Francés de València, per haver tancat les seues portes. 

- Tribunal de les Aigues, no hi ha res que parlar.

- Vicente Luna artista faller, encara viu i ha donat vida al barri

- Rafael Solaz, escriptor, pol.lígraf i bibliòfil. Conegut per contribuir a cronificar la història
del barri.

El acta de la la sessió del grup de treball  de cultura de la Junta Municpal de Districte de
Ciutat Vella està a la vostra disposició en la Secretària de la Junta."

URBANISME: 

Pren la paraula Rosa: "Bueno pues yo venía más que nada a despedirme, a daros las gracias
por todo este tiempo que hemos pasado juntos y todas las actividades que hemos podido llevar a
cabo.

Creo que en el balance del haber hay más cosas que en el debe. He aprendido un montón
durante estos años con todos vosotros y vosotras y nada que me voy con un muy buen sabor de
boca que espero que vosotros también lo tengáis por la parte que a mi me corresponde, espero
haber contribuido, de alguna manera a la participación y a poder hacer cosas desde la Junta de
Distrito que también es verdad que creo que les falta empuje, espero, que el próximo reglamento
de Participación Ciudadana , dé un pequeño revolcón o un gran revolcón a las Juntas de Distrito
y que por parte de la Administración disponga de los recursos que necesitan las Juntas para poder
desarrollar todas sus actividades y el potencial que realmente tienen si realmente creemos en la
participación de los ciudadanos y ciudadanas y queremos dar un sentido a las Juntas de Distrito. 

Sigo teniendo el mismo número de teléfono, estoy en el mismo sitio y que podéis contar
conmigo. No he convocado al grupo de trabajo este mes después de las vacaciones porque en
realidad también era para hacer el trámite de las actividades que ya estaban aprobadas,  que están
habladas ya con Eva, que creo que se ha puesto en contacto con algunos de vosotros, para
poderlas tramitar administrativamente, y poco más, desearos mucha suerte

Una propuesta que he pensado esta mañana también cuando venía, se nos quedó pendiente
hacer un reconocimiento a Vicky, que era la anterior dinamizadora cultural, que le íbamos a
hacer un homenaje pero surgió todo lo del covid y al final no pudimos despedirla como tocaba y
había sido durante muchos años la persona que había estado al frente de la Junta de Distrito.
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Entonces creo que podríais tenerlo en cuenta y cuando hagáis el acto, llamarla y hacerle el
reconocimiento que creo que se merece.

¿... ya habéis hablado?, pues mira fantástico. Que muchas gracias a todos y a todas y nos
vemos en los bares."

BENESTAR SOCIAL:

Pren la paraula Miguel Angel:

"Hola a todos y a todas como cada tres meses nos vemos aquí otra vez en el Consejo de
Distrito. 

Bueno básicamente tuvimos reunión del grupo de trabajo el lunes pasado y era un poco
repasar ciertos temas, que hay alguno cómo es la tan anhelada mesa de diálogo, la taula de dialeg
de Ciutat Vella, pues en fin, nos encontramos con que casi un año después está sin constituir. Y
entonces, nada, de nuestra parte quedamos así, Giuseppe, dar un plazo no de más allá de un mes,
y que se constituya, que sencillamente se dé voz   tanto a nosotros como al gobierno y demás,
como a los vecinos para tratar la problemática de  prostitución, drogas, pero no más allá de un
mes,  es algo que ya debe constituirse más que nada porque una vez constituido evidentemente y
es inevitable se ha de poner en marcha, y es una herramienta dinamizadora, y más en un barrio
como en Velluters, porque la taula de dialeg de Velluters es acuciante, es evidentemente  que la
prostitución no tiene los niveles de hace años, pero no es excusa para que no se aborden esos
temas y sus derivadas.

Insistir muy mucho también con el tema de lo que es el tema de ambulatorio, nosotros
abogamos por un cambio de ubicación porque las instalaciones actuales están obsoletas y ya se
comentó en anterior consejo de que se hablase incluso con Consellería creo que de Hacienda era
¿no?,    que enfrente sin moverla de la plaza enfrente habría locales disponibles para hacer una
permuta o incluso desglosar en otra zona del distrito lo que es el ambulatorio. En fin yo creo que
todas las opciones están abiertas, pero lo que es acuciante es que se inicien las conversaciones
para ese respecto. 

Nos gustaría saber exactamente, que tampoco he podido, sé que ha habido alguna mejora,
pero sí un poco trasladar el tema del polideportivo del Carmen qué tiene unas pequeñas
deficiencias, no es el polideportivo más grande de la ciudad evidentemente no somos el distrito
más poblado de la ciudad, pero creemos que es que es mejorable y nada sencillamente pues eso
tenemos yo creo que tenemos tres cosas pendientes ahí que son acuciantes la mesa de diálogo
sobre todo y ya está y luego comentar las dos actividades que a propuesta de las compañeras y
vecinas de Amics de Velluters, que se van a desarrollar.

Me ha comentado Rosa que el que estaba coordinado con ellos parece que ya está en
marcha también, y ese que es conjunto con Urbanismoa ver iaginem la plaça de la Boja, que no
és una plaça pròpiament dita però sí és un racó molt important dins del Districte del barri de
Velluters, perquè és una zona morta, dura, no és una zona amable, però sí que és un espai que
podríem retrobar. Sí que hi ha una activitat de dibuix en berenar per a xiquets i veïns en general i
eixos dibuixos són per a traure idees populars del mateix veïnat, que és el que es pot fer en eixe
racó tan emblemàtic del Districte i l’altra activitat és “Salut i convivència a les places de
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Velluters” on les companyes d’Amics de Velluters han fet ja la gestió de cartellera i de contactar
amb els monitors i seria tant una activitat com l’altra en les places de Velluters, en la Boja o en
altra que proposen, fer una activitat de convivència de tot el veïnat, serien balls africans i taixí i
ioga, és molt multicultural, multiètnic perquè la realitat del Districte, la realitat del Barri, la
realitat de la nostra ciutat, no d’ara sinó de tota la vida, des d’èpoques pretèrites, multiètnica i
més, aleshores fer una ciutat i fer un districte, fer un barri amable i acollidor. El pressupost no és
molt car en total, perquè de l’activitat de Salut i convivència seria un total de 1380€ i allò de la
plaça de la Boja no aplegaria ni ai 1000€ i això és el que hi ha, res més.

Pren la paraula el President:

"Gràcies Miguel Ángel.

Fer un comentari sobre això. Ja hem comentat el tema de la creació de la Taula de Diàleg.
La idea és passat el 12 d’octubre, perquè el 9 d’octubre, el 12 i tal per a que puguem organitzar
les agendes, fixar una data per a començar a caminar en eixa Taula de Diáleg i fariem una
primera reunió i després ahí canalitzaríem totes les peticions, les necessitats, les accions que
s’han de fer per actuar i per anar establint una sèrie de paràmetres de convivència i de mesures de
futur del Barri de Velluters, d’acord?

Açó no sé si vols... Després ho posem en acta, Belén.

Alguna altra qüestió sobre els grups de treball? No, ja ho hem comentat tot.

Vos he de comentar també...

A qui tenim ahí?

A Timoneda.

Ah, perdó. Justament estava dient que els que estan des de casa i avisar que no tenim al
company Vicent Petreñas, que porta el tema de movilitat, i també de cara a les votacions de les
mocions votaré jo i com el reglament ho permitix valdrà el vot de qualitat del President, sols per
advertir per a que no hi haja després malentesos i que tot estiga correcte perquè ha excusat la
seua presència i s’ha d’entendre que no ha pogut vindre.

Cedisc la paraula a Jesús Timoneda des de casa."

ACTIVITATS ECONOMIQUES:

Pren la paraula  Jesús María Timoneda:

" Hola, bona vesprada a tots. En primer lloc dir-vos que no puc estar ahí perquè
circumstàncies personals i familiars m’ho han impedit i també en primer lloc agrair a Rosa tot
este temps dedicat a la Junta de Districte. La seua tasca ha sigut realmente molt bona,   molt
treballadora i ens ha vingut molt bé a tot el districte tindre una vocal com Rosa treballant per a
nosaltres.
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 Bé, en quant a lo que ha sigut el treball del Grup d’Activitats Econòmiques, este trimestre
ha coincidint amb l’estiu, ha coincidit que en estiu es para tot, un mes i ens hem dedicat
practicament a portar tota la part administrativa com bé deia Rosa dels projectes que teníem
pendents, concretament, teníem un projecte pendent que era “Els nostres camins porten al centre
de manera saludable” encapçalat per Júlia Martínez, que és de l’Associació del Xicotet Comerç
que ja està gairebé enllestit, és un projecte que venia de la legislatura passada. Esta mateixa
setmana estan enviant les ubicacions de les cistelles en llocs emblemàtics del districte per a
formar temps de recorregut i mitjans de manera sostenible per arribar al centre des dels diferents
districtes de la ciutat. Això ja estan els permisos concedits i ja està tot enllestit per a ficar-ho en
marxa en breu, si no esta setmana, a finals de setmana, la propera setmana.

I en quant al projecte d’enguany, també estem ja... Hem informat com correspon a Eva del
projecte, també a Belén. És un projecte que es va aprovar en el seu moment, proposat per Amics
del Carme, Joiers i Orfebres a Ciutat Vella una actualitat, on se preten, com ja vaig informar en el
seu moment, posar en valor els diferents gremis que hi havia açí al nostre districte, que es
caracteritzava precisament per tindre açí en el mateix districte, fins i tot hi ha carrers que fan
memòria d’estos gremis que hi havia repartits pel nostre districte, i concretament açí es posa en
valor este gremi en concret que és un dels més importants que ha tingut el Cap i Casal i del qual
han sigut hereus alguns dels orfebres i joiers de reconegut prestigi a nivell internacional.

El pressupost ve a ser de 2.875€ i en esta Junta estem ja usant, ja està tot usat el projecte i
básicament ara a partir d’este següent trimestre continuarem fent reunions per a informar de com
evoluciona el projecte i obviament d’escoltar les peticions per part del veïnat en el grup de
treball, entre els quals estem pendents de buscar dia i hora per a que vinga l’assessor d’Ocupació
de l’Espai i parlar també amb algun representant de l’Ajuntament respecte al Pla de foment de
l’activitat econòmica en el districte. Estem pendents també de fer això i ho tenim present.

I res més que dir, president.

Molt bé, moltes gràcies."

Pren la paraula el President:

"Manifestar la meua alegría perquè es torna a recomençar amb les activitats, després de
l'aturada de la pandèmia, i a veure si a poc a poc es normalitzen les activitats del consell, que
ascendeixen a un total de 14.731€, repartit entre les diferents activitats, i es farà públic el
calendari d'aquestes. Agrair als que participen en els grups de treball perquè el districte siga
dinàmic i es reactive l'economia i la cultura."

Pren la paraula Pablo Carreres:

Seré rápido. Son cosas que queremos que consten en acta por parte del Partido Popular.

En primer lugar un recuerdo y homenaje a Vicente Enguídanos, el último Velluter que
falleció recientemente y premiado por esta Junta de Distrito a propuesta del Partido Popular hace
unos pocos años.
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Despedirme de Rosa con todo cariño, la familia socialista pierde un gran valor, ha sido un
placer trabajar con ella, pero gana otro, a Chelo Ramón, darle la enhorabuena, seguro que hace
un buen trabajo .

Acordarme de las víctimas y sus familiares de la pandemia, de la que estamos recuperando
la normalidad

Esta es la primera vez que se escucha bien desde casa lo que se hace en el Palacio de
Cervelló. Os tengo que felicitar

Lamentar negocios cerrados a causa de la gestión de la pandemia, son 200 en lo que va de
año, y si miramos dos años vista el 57% de los negocios cerrados son de Ciutat Vella, por lo que
animo al equipo de gobierno a trabajar por esta cuestión.

Manifestar mi tristeza por el cierre del Instituto Francés y el cierre de la tienda Disney,
después de 25 años por decisión de una multinacional de Estados Unidos, así como la mítica
tienda de vinilos, Oldie´s Disc, de Pepe y Vicente que se jubilan, y les pedimos que no se vayan
de Ciutat Vella.

Agradecimiento y admiración a las comisiones falleras de Ciutat Vella por el ejemplar
desarrollo de las fiestas falleras, pues los datos de la pandemia no empeoran sino que mejoran,
con todas las medidas santirias .

Apoyo a Mayor Ruiz , fallera mayor del portal de Valldigna Salinas.

Felicitar a las fallas de Ciuta Vella que apoyaron que apoyaron a la falla de Convento
Jerusalén, y que su falleros fueron calificados como nazis por diputado nacional llamado Joan
Baldoví. Estas actitudes no se pueden producir .

Lamentar que la falla del Mercado Central por los problemas que tuvo con la plantá, ya
que los maceteros que obstaculizaban la plantá fueron retirados cuando ya pasó el jurado.

También hay que decir cosas buenas, se ha abierto el hotel Only you, antes Hotel Astoria
Palace.

Agradecer a La Fundación Hortensia Herrero porque la rehabilitación del Palau de
Valeriola entra en la tercera fase.

Pavimentan la calle Hospital tramo del museo de la seda y el IVAJ.

Felicitar a Rafa La Huerta por su libro “Noruega” que retrata al velluter de los años 80.

Felicitar al centro Unesco que a partir de 8 de octubre recupera la jornada de la ruta de la
seda para personas con diversidad funcional .

Felicitar a la Asociación de Juristas Valencians por el premio Luis Mayans que ha
concedido al tribunal de las aguas."
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1.  

2.  

Grezzi: "Moltes gràcies. No tenim informació de les jardineres de l'entorn de la falla del
mercat Central. Hi ha un informe de mobilitat pel qual no han rebut comunicació de retirada
d'elements en via pública. Lamentem la polèmica que s'ha produït, que és inexistent. No cal fer
polèmica sobre aquestes qüestions. El servei de mobiltat ha instaurat un procediment des de 2015
pel qual ens ocupem de retirar bolardos, jardineres...quan abans no es feia"

Vol intervenir Ivan Escrivá, Grezzi diu que no escau al debat, les coses han sigut
explicades. Cadascun ha donat la seua opinió.

 

 

 

....

3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000239-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL CIUTADANS MIKE
SANSALONI, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL: MILLORA
IL·LUMINACIÓ CARRER PARE D´ORFENS

RAFAEL PARDO GABALDON - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS MIKE SANSALONI, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL,
A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA. 

 En la calle Pare d’Orfens están fundidas varias farolas del servicio de alumbrado público,
lo que hace que por la noche la iluminación de la calle sea bastante deficiente.

Entre los números 4 y 6 de la citada calle el problema suma un agravante y es que existen
unos negocios de hostelería con terrazas donde se sirven cenas.

La correcta iluminación de nuestras calles es una necesidad para generar la comodidad y
seguridad necesaria a nuestros vecinos. Además, flaco favor hacemos a los castigados negocios
de hostelería del centro de nuestra ciudad si ni siquiera se les ofrecer una iluminación correcta de
sus terradas, por lo que presentamos la siguiente propuesta de acuerdo:

Reparar de forma inmediata las deficiencias del servicio de alumbrado público en la calle
Pare d’Orfens.
Repasar la iluminación pública en toda Ciutat Vella, especialmente las zonas con terrazas
de hostelería donde se ofrezca un servicio de cenas.

Pren la paraula el President:
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"En relació al punt 1 a dalt indicat, s'indica que s'ha comprovat que tots els punts de llum
del carrer Pare d’Orfens funcionen correctament. Sense cap deficiència.

En relació al punt 2, s'han revisat les zones de terrassa de restaurants i bars de la Ciutat Vella i
comprovat que l'enllumenat funciona correctament, sense cap anomalia.

Quant als nivells d'il·luminació d'Enllumenat Públic, s'informa que es regeixen pel RD
1890/2008 que limita la quantitat de llum que pot haver-hi en un carrer, i que dins d'aqueixos
valors reglamentaris, els projectes que es realitzen en aquesta ciutat es dissenyen amb la màxima
qualificació possible, perquè hi haja la màxima quantitat de llum dins dels valors legals.

S'indica que es pot informar de les deficiències en la web de l'ajuntament de València y en la app
valència , en el programa de deficiències que les reben directament els operaris de l'empresa de
manteniment i es resolen en un termini màxim de 24h." ¿Votem ?

Pren la paraula  Mike Sansaloni:

"Quan es va presentar hi havia tres fanals fosos, s'han arreglat, hi havia deficiència en la
il·luminació, és una cosa que es podria valorar, passar i mirar les terrasses que donen allí els seus
serveis en les quals hi havia tres persones il·luminant la carta amb la llanterna del mòbil".

Grezzi. " La il·luminació pública és per al carrer, per a la gent que camina, no per a il·luminar les
terrasses. Ells han de reforçar la llum."

Mike: Han hagut robatoris per falta d'il·luminació.

Grezzi: Ací tenim igual de llum d'unes altres que ciutats europees, i no tenen més nivell de
inseguretat, 

Votem: 4 vots a favor de la moció, contra 5. 

Es rebutja la moció

Consuelo has de votar."

4  v o t s  c o n t r a  5 ,  e s  r e b u t j a  l a  m o c i ó . "

Intervé una veïna que no aquesta d'acord amb la votació

Grezzi li afirma que estan votant des de la seua casa i és tot correcte. El també pot votar com a
president. Un poc de respete i tranquilitat. Se ha de demanar la paraula. A qualsevol que demana
la parau se li da. 
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1.  

4 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000062-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA SALVADOR MOLINA JIMÉNEZ, COM A VOCAL DEL GRUP
MUNICIPAL VOX: SANEJAMENT DE SENYALS.

En la entrada de la calle Bonaire por la calle La Paz, se encuentra una señal que indica que
es zona peatonal, con una prohibición de circulación excepto para carga y descarga y autorizados.

A la salida de la calle Bonaire a Pintor Sorolla, se encuentra señalizado con un ceda el
paso.

En la actualidad, ambas señales se encuentran en un estado de deterioro que impide su
correcta lectura o identificación.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación, si procede, el siguiente 

A C U E R D O

Instar al Ayuntamiento de Valencia al saneamiento de las señales de tráfico tanto a la
entrada como a la salida de la calle Bonaire

Pren la paraula Salvador Molina: les doy una pequeña alegría, el tema de la moción ya está
solucionado, no sé si ha sido porque las mociones las hemos de presentas con 1 mes de
antelacion, pero no hay moción porque  está resuelto.

Pren la paraula Grezzi: "Efectuada visita d'inspecció el 15/09/2021 al carrer Bonaire
s'observa que tant la senyalització de zona per als vianants en el seu accés des del carrer Paz, com
el senyal de cedisca el pas en l'encreuament amb Pintor Sorolla, es troben en bon estat de
c o n s e r v a c i ó .
S'adjunten fotografies."
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##ANEXO-1800399##
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##ANEXO-1800403##
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1.  

Grezzi: Qüestions com aquestes es poden remetre al servei i no tenen entitat de moció,
s'agraeix la moció però hi ha altres canals per a solucionar qualsevol cosa de la ciutat, hi ha un
servei de reparació de 24 hores. Les tecnics municipal están per aixó

 Salvador me algro que con motivo de la moción, que hayan ido los técnicos y lo que es un
problema de seguridad se ha solucionado.

Grezzi: "els tècnics no diuen això i que conste en acta, però s'agraeixen totes les propostes i
hi ha diferents canals per a les mateixes i als tècnics no els importa anar, i informar. No deuríem
ni votar. Donem per bona la resposta

No hi  ha votació,  donem per  bona la  resposta."

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000062-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA SALVADOR MOLINA JIMÉNEZ, COM A VOCAL DEL GRUP
MUNICIPAL VOX: CREACIÓ D'UN GRUP DE TREBALL PER ALS PROBLEMES DE
SEGURETAT CIUTADANA.

 

Pren la paraula Savador Molina : Es un tema importante, la condición de habitabilidad de
una ciudad es la seguridad. El actual panorama de botellones, gresiones, delitos es el peor de la
ciudad, nunca había salido tanta gente a la calle para manifestarse por la seguridad, Marchalenes,
Orriols ,Plaza de Honduras, Nou Moles, Benimamet, y Vox lo hace ahora en esta Junta, por
Ciutat Vella. Según las estadísticas del Ministerio del Interior recientes, de esta mes de
septiembre,  que la Concejalia de protección ciudadana que analiza como positivas, el número de
delitos ha aumentado en la ciudad un 39% respecto 2020,   un 18 % más que la media del
incremento en la Comunidad Valenciana,   y un 27 %   más que la media de incremento en
España. Valencia ha perdido desde 2015 cerca de 200 agentes en la calle, 53 nuevos agentes que
se van a incorporar, pero son insuficientes si no se conocen los problemas de seguridad. Desde
Vox proponemos la creación   de un grupo de trabajo para tratar los problemas de seguridad
ciudadana y policía local. Por lo tanto, proponemos la creación de un grupo de trabajo que aborde
los problemas  relacionados con esa área.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación, si procede, el siguiente

 

A C U E R D O

Instar al Presidente de la Junta de Distrito a la creación de dicho grupo de trabajo.

Pren la paraula Grezzi: 
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Estem en la Junta de Districte i s'han de tractar els problemes del districte, i no posar de
manifest les qüestions de tots els districte. Jo no tinc dades, no es poden comparar dades de 2020
i 2021, hi ha hagut situació de pandèmia i amb poca gent al carrer, sol·licitem rigorositat.
llig l'informe: "La seguridad en el distrito ha mejorado en relación a los últimos años. Las
situaciones que se pueden dar tienen un carácter puntual que se resuelven con los medios
adecuados. Hay un contacto permanente y fluido con las entidades cívicas.

La zona se encuentra encuadrada en la 1ª UDI “Ciutat Vella”, siendo los efectivos adscritos
a esta Unidad quienes la supervisan de forma constante y con carácter diario. Por otra parte, hay
que considerar el refuerzo que realizan otras unidades centralizadas, como es el caso de la
Unidad de Convivencia y Seguridad (UCOS).

Durante el último periodo se han realizado numerosas vigilancias estáticas, con especial
atención a los puntos considerados más sensibles. Se han efectuado identificaciones de
prevención y se han practicado denuncias y detenciones por diversos motivos, así como
inspecciones y precintado de viviendas. 

En cuanto a establecimientos públicos, se han inspeccionado y levantado actas de
denuncia, en algunos casos en colaboración con la Unidad Adscrita de la Policía Nacional. En
relación a las actuaciones en los pisos y establecimientos citados, indicar que se colabora con los
correspondientes servicios municipales.

La Policía Nacional y la Policía Local realizan reuniones de coordinación a todos los
niveles. Dentro de esta colaboración se están llevando a cabo, entre otras, actuaciones de
prevención y vigilancia, principalmente con carácter disuasorio. Cooperación en la que cada
cuerpo desarrolla las atribuciones que tiene encomendadas en función del marco legal
establecido.

Se ha procedido a realizar operativos, que continúan a día de hoy y que suelen ser
conjuntos entre la Unidad de Distrito, el CNP y UCOS. A consecuencia de los mismos se han
efectuado denuncias y numerosas identificaciones. También se realizan labores de control con
carácter discrecional.

La Policía Local es consciente y sensible ante la situación de este barrio. Por ello, hay  que
señalar el importante esfuerzo que se está realizando en la zona para velar por la convivencia
ciudadana y el cumplimiento de las normas, más especialmente, si cabe, por la situación
epidemiológica en la que nos encontramos.

En cuanto a la Policía de Proximidad, la zona dispone de este servicio. No obstante, cabe
señalar la falta de previsión en cuanto a la reposición de agentes de la Policía Local de València
en el periodo comprendido entre los años 2.006 y 2.015. De tal manera que tras un largo periodo
sin convocar procesos selectivos para la incorporación de nuevos agentes se lastró, durante diez
años, el desarrollo del cuerpo de la Policía Local.

Sabido es que los procesos de oposición han de cumplir una serie de procedimientos que se
prolongan en el tiempo hasta su resolución definitiva y tras esto, la incorporación de efectivos
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tampoco es inmediata, pues han de pasar por una serie de requisitos, entre los que se incluye un
periodo de formación hasta su incorporación efectiva en el cuerpo. Mientras esto ocurre la
plantilla iba disminuyendo por jubilaciones u otras causas sobrevenidas.

Así los primeros procesos selectivos para la entrada de nuevos y nuevas policías locales,
tras el periodo indicado, se producen durante la pasada y la actual legislatura. Ello ha permitido
la incorporación en los últimos meses de 30 agentes (de la oferta de empleo público de 2.016) y
40 (de la oferta de empleo público de 2.017) y en la actualidad está en su última fase la oposición
correspondiente a la oferta de empleo público de 2.018, por la que se incorporarán más de 150
agentes y en próximas fechas se incorporarán más de 50 agentes nuevos por el turno de
movilidad. 

A ello hay que añadir la oferta de empleo público de 2.019 que permitirá incrementar el
número de efectivos. En este marco, cabe señalar que la Policía de Proximidad es uno de los ejes
prioritarios de actuación para la Delegación de Protección Ciudadana.

Los barómetros municipales vienen reflejando una buena valoración de las fuerzas y
cuerpos de seguridad. València es una ciudad segura.

Continuamente se analizan las demandas ciudadanas para una eficiente distribución de los
efectivos y adecuar los recursos en función de las necesidades.

No es necesaria la creacion de este grupo de trabajo

Salvador Molina: Estoy de acuerdo, los delincuentes de desplazan a otro lado. Estamos
pagando una concejalia de bienestar animal, hay un gruo de trabajo de bienestar felino. No hay
recursos para evitar homicidios, robos, hurtos, violaciones,   botellones, ruido que no dejan
descansar a vecinos. Nos   obligan a salir a la calle para tomar medidas y los representantes
políticos estamos para  evitar eso. En este año de enero a julio  de 2021, según Ministerio del
Interior, los delitos con robo con fuerza en domicilio han credido un 112%, 790 robos, frente a un
crecimiento del un 15% en   toda la Comunidad Valenciana y una bajada del 0.4% en toda
España. Atiendan los problemas importantes y dejen para más adelante el bienesar animal.

Grezzi:  Comparar dades de l'any 2020 de confinament no és rigorós, si en 2020 no hi ha
gent al carrer i toc de queda, no es pot comparar amb l'any 2021. València no és una ciutat
insegura, segons paràmetres estatals i internacionals, lamentem que donen a entendre que
València és una ciutat insegura. Hi ha inversions que s'han fet i s'estan fent, les borses de treball
son inversions, és uns diners que es destina a contractar a persones,   després d'anys sense
fer-ho,  les dades són objectives, s'han contractat 70 i hi ha previsió de 150 mes 50 més, i són
recursos que es destinen a les necessitats de la ciutat, i jubilacions i rejovenir el cos de la policia
l o c a l
. Votem .

Es rebutja la moció. 4 vots a favor i 5 en contra.

Pablo Carreres: Antes de comenzar con esta moción y ya que antes no se me ha permitido
hablar y soy el portavoz de esta grupo, quiero comentar el  malestar de este grupo con la actitud
innecesariamente agresiva con mi compañeroa Iván, lo que ha pasado sobre el rigor de los datos
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y acusándolo de falta de rigor,  ha habido una intrepretación bien por parte del técnico... se puede
interpretar de varias maneras que puede inducir a error la redacción cuando se habla de
porcentaje . Lo que no puede es no darme la palabra cuando me está insultando y estaba con el
micro abierto.

Grezzi: No es pot dir que ningú ha insultat a ningú, i menys aquest president, s'ha sol·licitat
rigorositat i això no és un insult, el que demane és que el to del debat no siga agressiu. M'has
acusat d'agressivitat i insult, són afirmacions que poden ser greus , i no correspon a la gravetat
dels fets i s'aquesta gravant. Estem de democràcia però no han hagut insult hi ha hagut un debat
respectuós.

Pablo. No hay punto del reglamaento que amparae lo que ha hecho usted, no deja hablar. 

Grezzy: Hi ha dos torns de paraules i no hi ha més torns de paraula, si vols convertir
aquesta reunió...

Pablo: Hay un error de interpretación del técnico y no se puede cargar contra mi
compañero... .

Grezzi : He volgut aclarir una coses i ningú ha insultat a ningú.

Pablo:   El número de quejas vecinales se ha multiplicado por 9, son datos oficiales. Sus
errores nos cuesta muchos millones. Veamos la prensa de esta mañana por error en la cesión de
trabajadores de manera ilegal de la EMT.

Grezzi:  En precs i preguntes ho podem comentar . Hi ha una moció...una qüestió d'ordre i
de respecte a la gent que està ací , Iván has interromput a aquesta presidència i al teu company,
defensar la moció. En precs i preguntes aclarirem les qüestions.

Si vols defensar la moció i si no passem a votació.

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS VOCALS PABLO J CARRERES GARGALLO I IVAN
ESCRIVA ROIG, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUP POPULAR : AUGMENT DE
COLOMS A CIUTAT VELLA.

En los últimos años la gestión del equipo de gobierno en el consistorio ha demostrado su
ineficacia, ineficiencia y por encima de todo un especial desprecio hacia el corazón de la ciudad.

En este sentido, y uno de esos innumerables aspectos en los que los vecinos y comerciantes
del centro nos vemos perjudicados por esta inoperante gestión, es la creciente presencia de
palomas, un crecimiento exponencial 9 veces mayor que hace tan solo cuatro años.

Un problema que afecta al conjunto de toda la urbe pero que en Ciutat Vella y
especialmente a los comerciantes y hosteleros provoca molestias relevantes que se suman a la ya
erosionada normalidad a la que sus políticas nos han abocado a todos.
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 En razón de lo expuesto:

 

PROPUESTA DE ACUERDO 

 

UNICA.-      Instar al consistorio a ampliar los actuales puntos con pienso esterilizante que
más afectan a Ciutat Vella con el fin de frenar esta plaga creciente a la que no están dando
solución.

Tinc ací un informe, també, del servei competent que ens diu aixó:

En primer lugar indicar que las palomas no son una plaga, están dentro de la avifauna
urbana de la ciudad, como los gorriones, jilgueros, mirlos, gaviotas, cernícalos y muchos más. La
gestión de las plagas es a base de la eliminación de la especie plaga hasta unos niveles que no
sean perjudiciales. La gestión de la avifauna urbana no se puede gestionar desde la perspectiva de
las plagas con la eliminación de los individuos de la especie. El control de la población de la
avifauna urbana y en concreto la de palomas, no se puede proceder eliminando a los individuos,
entre otras cosas porque el sacrificio de palomas es un delito. Por ello desde la Concejalia de
Bienestar Animal se ha implantado una estrategia de control ético de la población de palomas
basado en cuatro pilares, que son:

-La instalación de pienso esterilizante en diferentes puntos estratégicos de la ciudad en
azoteas de edificios públicos.

-La gestión de 9 palomares en 9 jardines de la ciudad.

-El control de los puntos de alimentación.

-Requerimiento a los propietarios de viviendas abandonadas para evitar que las palomas las
utilicen como puntos de cría.

Todas las acciones son importantes y la combinación de todas hace que año tras año la
población de palomas disminuya en la ciudad según el estudio que realizamos todos los años.
Desconozco en base a que estudio indica que se ha incrementado por 9 la blación de palomas en
los últimos 4 años, dado, que como he dicho, ha disminuido. La reducción ha sido de alrededor
de un 15% con respecto a 2019 y un 18% de 2019 a 2018.

Por ello el problema no se soluciona solo poniendo más dispensadores, que no obstante los
técnicos ya lo están valorando en toda la ciudad, dado los buenos resultados, y que en Ciutat
Vella hay ya dos: uno ubicado en el Mercado Central y otro en la Plaza de la Virgen.

El hecho que haya palomas y que estas se acerquen a las terrazas o aniden en viviendas
abandonadas, no quiere decir que exista una población excesiva de las mismas. En relación a las
terrazas, si los usuarios les dan de comer y los hosteleros no recogen los restos de comida de las
mesas, las palomas toman esos puntos como puntos de alimentación y acuden a ellos de forma
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habitual y en los horarios de mayor afluencia de público. Y las casa abandonadas, los técnicos, o
bien por denuncias o por inspecciones, detectan ese tipo de viviendas que utilizan las palomas
como zonas de nidificación, requerimos a la propiedad para que proceda al cerramiento de las
aberturas al exterior. En este punto solicito la colaboración de todos para que si se detecta una
vivienda con estas características lo comuniquen al Ayuntamiento.

Por ello rechazamos la moción

Iván:  Fa dos anys es va contractar una empresa perquè posara dispensadors amb pinso
estèril, ens basem en que ha augmentat, en el tema és que es nota al carrer. Jo al meu carrer tinc
més coloms que abans. Es presenta la moció perquè la queixa existeix. Un colom es pot reproduir
4 o 5 vegades a l'any, si la vida d'un colom és de 15 anys , estem parlant de 40 coloms, aquesta
empresa es calcula que en el primer any es redueix un 20% la població, i en dos anys hauria
d'haver-hi de menys un 30% o 40%.El que em diu no em quadra, a Barcelona en 45.000 de
coloms es considera plaga. ¿ Sabem els exemplars de coloms que tenim?

Grezzi: No tinc la resposta, s'ha comprovat que no s´ha multiplicat per 9.  Sol·licitem rigorositat
en plasmar certes coses en mocions, les critiques són acceptables, però no es pot falsejar la
realitat amb números que no quadren, no em pot explicar les dades, però es traslladarà al servei
corresponent hi ha dades que diuen que s'està reduint i aixó estará en el acta. 

Es tanca el debat, Pablo no pot intervenir. No anem ha fer un debat etern. Ja hi ha hagut debat.
P a s s e m  a  v o t a c i ó

4 vots a favir,5  vots en contra. La  moció es rebutja.

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS VOCALS PABLO J CARRERES GARGALLO I IVAN
ESCRIVA ROIG, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUPO POPULAR: EMBÓS EN LA
CONCESSIÓ DE LLICÈNCIES D'ACTIVITAT I ESPECTACLES

Desde el primer momento, el equipo de gobierno actual del ayuntamiento se ha
caracterizado por la ralentización, la obstaculización y la puesta a disposición de los valencianos
de toda una serie de trabas administrativas causando es un escandaloso atasco en materia de
licencias, que pone en peligro la creación de prosperidad y puestos de trabajo cuando más falta
hacen.

En este sentido, en toda la ciudad ascienden a más de 3.000 acumuladas, y en todo lo que
llevamos de 2021 han tramitado únicamente unas 43.

De todas estas miles de licencias paralizadas muchas corresponden a Ciutat Vella, antaño
un verdadero motor para la ciudad y que de un tiempo a esta parte, y debido a la nefasta gestión
del equipo de gobierno, vive sus peores tiempos en todos los ámbitos.

Es por ello que consideramos necesario que el consistorio haga un esfuerzo, y doten de
todos los recursos necesarios a su alcance, para ayudar a los funcionarios a que saquen adelante



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 29 DE SETEMBRE DE 2021 19

todo ese trabajo administrativo del que depende el presente y el futuro de muchas oportunidades
para nuestros vecinos.

 En razón de lo expuesto:

 

PROPUESTA DE ACUERDO 

 

1)      Instar al consistorio a que se refuerce mediante ampliación de plantilla y dotación
presupuestaria, el servicio de licencias tanto urbanísticas como de actividad, para acelerar el
ritmo de concesión de licencias para poder reactivar la actividad económica de la ciudad ahora
que estamos saliendo ya de los efectos de la pandemia.

 

Pren la paraula el President : A pesar de les continues afirmacions del Partit Popular
relatives a un embús en la concessió de llicències d’activitat i espectacles el cert és que
l’Ajuntament de València ha reduït els expedients d’activitat pendents de resolució de 8300 a
2940 en els darrers 6 anys.

Així mateix, dins d’aquests numero d’expedients també es compatibilitzen les
Declaracions Responsables Ambientals i les Declaracions Responsables d’Espectacles, les quals
no permeten a l’interessat l’apertura e inici de l’activitat transcorregut el termini d’un mes des de
la seua presentació.

No obstant l’anterior, l’Ajuntament de València treballa sense descans a l’objecte de
dinamitzar l’economia de València. Havent licitat recentment la digitalització de l’arxiu d’obres i
activitats, a l’objecte d’implementar un pla de modernització, transformació i accessibilitat del
sistema de tramitació de llicències. Aquest projecte de digitalització, que millorarà l’eficàcia en
els tràmits, es la primera pedra per una gestió més eficaç que permetrà alimentar el Registre
d’Activitats i Obres.

Un registre que permetrà que les activitats econòmiques que es desenvolupen a la ciutat,
les llicències i declaracions responsables que es tramiten, la situació de la tramitació dels
expedients i demes dades estiguen centralitzades en una única plataforma, afavorint així els
treballs per tirar endavant els projectes i el desenvolupament de les inspeccions.

Es  r ebu t j a  l a  moc ió  sob re  l a  ba se  d ' a i xò .
Pablo: Està clar que manipulant coses sou... les llicències tant urbanístiques com d'activitat...com
els datos de seguretat ciutadana que vareu donar, assumieu que tenieu la ciutat més segura de
totes, sou uns artistes en eixos datos que teniu els fallers del Mercat Central fa una falla, no passa
res, si esteu contents...pregunteu a tota persona que vulga conseguir una llicència si està contenta
en la mateixa mesura.
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Grezzi: Fem un baròmetre municipal i la satisfacció dels valencians i valencianes de viure
a la seua ciutat és la mes alta des dels últims anys. Tenim unes condicions bones, és una ciutat
que funciona. Jo em base en dades són 3000 enquestes. Teníem més de 8000 expedients en 2015
i ara menys de 2940 expedients sense resoldre, es pot fer més , sí, per a això tenim l'acció
municipal bolcada per a reactivar l'activitat econòmica . Som la ciutat que més ajudes ha donat a
l'activitat econòmica. El deute s'ha reduït de 900 milions d'euros a menys de 300 que acabarem
l'any.

Rebutgem la moció 4 vots a favor i 5 vots en contra de la moció.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTEN ELS VOCALS PABLO J CARRERESGARGALLO I IVAN
ESCRIVA ROIG, EN EL SEU NOM I EN EL DEL GRUPO POPULAR: PLANTILLA
POLICIA LOCAL A CIUTAT VELLA.

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES PABLO J CARRERESGARGALLO E
IVAN ESCRIVA ROIG, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPOPOPULAR, AL CONSEJO
DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTATVELLA

 

En base al asunto referenciado realizamos las siguientes preguntas:

 

¿Que número de agentes de la PLV estan adscritos a la 1º unidad de distrito?
¿Cuantos de estos agentes estan prestando servicio en horario nocturno?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

•¿Que número de agentes de la PLV estan adscritos a la 1º unidad de distrito?

•¿Cuantos de estos agentes estan prestando servicio en horario nocturno?

Respuesta única:

La distribución de efectivos se realiza en función de las necesidades y de la operatividad.
Además, se cuenta con el apoyo de las unidades centralizadas. En su conjunto, en la ciudad, se
dispone de fuerza operativa para dar respuesta a las necesidades de la ciudadanía.
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9 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES DELS VOCALS

Pren la paraula Iván del Grupo Popular:  Sempre ho dic i no se'm fa cas, de no posar els
grups de treball tan damunt, no hi ha possibilitat de fer moció

Grezzi: S'agraeix la proposta, s'intentarà fer amb més agilitat i antelació. Els vocals estan ací per
vocació i a vegades hi ha dificultats per a convocar. S'intentarà solucionar.

10 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

******  ajudes a comerciants del centre històric.
Grezzi: es traslladarà a la regidoria competent sobre ajudes al xicotet comerç

-****** tanque al trànsit carrer sant Vicente Plaza del Marcat Maria Cristina   Reina
G r e z z i :  S ' e s t u d i a r à

******- trànsit al carrer de la Pau Poeta Querol, Plaza de la reina, si és definitiu. Denúncia a
l ' a m p l i a c i ó  d e  t e r r a s s e s :  t a n q u e n  l ' a c c é s

Grezzi s'alçarà el ferm una entrada mes amable amb menys trànsit, només a veïns, sector
públic.... Les terrasses és una situació excepcional. L'important és la qualitat de l'espai públic

****** autoritzats en zones que es pot autorizar, perquè no s'aplica als garatges d'Ambaixador
V i c h

Grezz i .  a ra  no  l i  puc  con tesa r  ho  p regunta ré  .

- * * * * * * .  P r o b l e m e s  d e  s e g u r e t a t .

****** apartamentos turístics en velluters.Zona 0 Velluters, cooordinador per a la taula de diàleg
de Velluters.

****** centre sanitario. Plaza del Mercat i Bruixes: l'hora dels sorolls . Monument al
pedrapiquers de la LLonja. Aparcabicis en Esmañería Vella. Caos circulatori a Ciutat Vella.
Parking Parcent, reactivar-ho. Pas de zebra carrer Blanquerias. Vigilància a les terrases carrer
C o r o n a ,  P l a ç a  d e l  T o s s a l  . . .

-****** Ficha de participació ciudadana

Ivan Escrivá jardineres

M i g u e l  A n g e l  R a m i r e z  r e p l e g a d a  d e l  f e m
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Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 21 horas,
extendiéndose la presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como
secretario doy fe.

EL PRESIDENTE                                                               LA SECRETARIA


